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To wielkie nieszczęście, to co przytrafiło się Robertowi, ale nie uważam za słuszne, żeby kontrakty
menedżerskie zabraniały uprawiania innych sportów ekstremalnych. Tak o wypadku Roberta Kubicy
mówi pochodzący z Ustronia rajdowy Mistrz Polski Kajetan Kajetanowicz.
 
W mediach przewija się dyskusja, czy Kubica miał prawo brać udział w rajdzie. Nie można zakazać tego, co się
kocha, a dla Roberta ściganie się wiele znaczy – dodaje Kajetanowicz. I jako przykład podaje wypadek Janusza
Kuliga.
 
 
Posłuchaj
 
Z Kajetanem Kajetanowiczem rozmawiał Jan Bacza.
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